
FARSTA STADSDELSNÄMND 
PROTOKOLL 2020-1 1-17

§ II
BILAGA

SID I (I)

Barngruppernas storlek på våra förskolor

Farstas barn ska få så bra möjligheter som möjligt till en fm uppväxt. Där spelar våra 
förskolor en viktig och samhällsbärande roll. Våra barnskötare och förskollärare gör ett 
oerhört viktigt jobb och det känns viktigt att vi lyssnar på den yrkeskåren. Under många 
år har barngruppernas storlek varit en viktig fråga.

Med begreppet ”barngrupp” så använder vi Skolverkets definition: antal inskrivna barn på 
en avdelning.

Kommunfullmäktiges mål gällande barngruppernas storlek baseras på exakt hur många 
barn som inskrivna den 15 oktober varje år. Det kan riskera att bli missvisande ifall fler 
inskolningar görs under höst och vår, och sedan barn som börjar i förskoleklass i augusti. 
Därav blir inte statistiken förenlig med varken personalens arbetsmiljö eller barnen vardag 
på förskolan.

Vi undrar därför hur ofta denna statistik tas fram här i Farsta stadsdel? Och om det är 
möjligt att ta fram ett genomsnitt genom att barngruppernas storlek rapporteras in varje 
månad? Rapportering till nämnden skulle exempelvis kunna ske genom att genomsnittet 
på barngrupperna i varje förskoleområde finns med i den ekonomiska månadsrapporten.

Genom Skolplattformen borde det vara möjligt att ta fram den statistiken utan att öka 
förskolornas dokumentationsbörda.
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